



PROVINCE DE QUÉBEC
MUNICIPALITÉ DE LAC-TREMBLANT-NORD

AVIS PUBLIC

BUDGET 2026 & PROGRAMME TRIENNAL D'IMMOBILISATIONS 2026-2027-2028

À tous les contribuables de la municipalité de Lac-Tremblant-Nord :

AVIS PUBLIC est par la présente donné que le conseil municipal de la municipalité de Lac-Tremblant-Nord tiendra une séance extraordinaire, le samedi 31 janvier 2026 à 14h, afin d'adopter le budget pour l'exercice financier 2026 et le programme triennal d'immobilisations 2026-2027-2028.

Les délibérations du conseil et la période de questions lors de cette séance porteront exclusivement sur le budget et le programme triennal d'immobilisations, conformément à la Loi.

Donné à Mont-Tremblant, ce 22 janvier 2026.

Stephanie Carriere
Directrice générale et greffière-trésorière



PROVINCE DE QUÉBEC
MUNICIPALITÉ DE LAC-TREMBLANT-NORD

PUBLIC NOTICE

2026 BUDGET & THREE-YEAR CAPITAL EXPENDITURE PROGRAM 2026-2027-2028

To all taxpayers of the municipality of Lac-Tremblant-Nord :

PUBLIC NOTICE is hereby given that the municipal council of Lac-Tremblant-Nord will hold a special meeting, Saturday, January 31st, 2026, at 2 PM, to adopt the 2026 budget and the three-year capital expenditure program 2026-2027-2028.

The Council's deliberations and question period at this meeting will deal exclusively with the budget and the three-year capital expenditure program, in accordance with the Law.

Given in Mont-Tremblant, on January 22nd, 2026.

Stephanie Carriere
General Manager and Secretary-Treasurer